

# 大型高温陶瓷艺术壁画 釉陶

产品名称	大型高温陶瓷艺术壁画 釉陶
公司名称	金山(潮州)工艺陶瓷有限公司
价格	.00/个
规格参数	类别:大幅高温陶瓷艺术壁画 材质:釉陶 纹饰图案:山水花卉
公司地址	中国 广东 潮州市 广东省潮州市中山路官诒巷三横1号
联系电话	86 768 3900586 13682404759

## 产品详情

类别	大幅高温陶瓷艺术壁画	材质	釉陶
纹饰图案	山水花卉	造型	建筑
适用场所	家居、办公、宾馆/饭店、娱乐场所、展览馆、宗教庙宇、商场	工艺效果	仿古
制作方法	纯手工	包装	木盒包装
品牌	金山	产品编号	AT101
规格	2000mmx1000mm	产地	广东
使用场合	会议庆典、商务公关、答谢客户、开业典礼、节日庆祝、婚庆、生日、乔迁、家居摆挂件、纪念收藏品、其他	送礼对象	送父母/长辈/老师/领导、送情侣/爱人、送朋友/同学/同事、送兄弟姐妹、其他
是否提供加工定制	是	材质种类	陶

我们经过长期研究在陶瓷釉上装饰的领域上应用喷墨打印技术.制造出无机陶瓷颜料喷墨墨水.并投入巨资.研制出大型陶瓷工业喷墨绘画机器.运用计算机打印出目前最大幅2米x1米的高温喷墨陶瓷艺术瓷板画.经过800度或1020度的高温烧烤.使无机陶瓷颜料溶入水晶釉中.形成亮丽富质感的大幅装饰画.永不褪色.装饰在建筑物的外墙.或者在客厅.浴室.居室里.彰显高贵品质.使城市及家居变得更加美丽.色彩更丰富.生活更美好.

应用数码喷墨打印技术制作的高温陶瓷艺术壁画.表现精细.并可达到相片级效果.无论表现中国画.油画都相当逼真.分辨率达2400dpi.并且可实行个性化设计.这在陶瓷釉上装饰技术上的一个革命.促使我们的建材产品在质量上赶上或超过先进国家的水平.

我们制作的大幅高温陶瓷艺术壁画.集现代数码及高新技术于一身.是节能.环保的绿色产品.整幅单片瓷画2

米x1米薄只有5mm.重量8公斤.更值得骄傲的亮点.我们制作的大幅高温陶瓷艺术壁画有净化室内空气污染的功能.在艺术壁画的光亮釉面中.加入纳米二氧化钛的光触媒因子.烧结在釉中.永不失效.在釉中的的光触媒因子在光照射下产生强氧化.净化室内空气并能分解室内装修的残存甲醛等物质.抽烟气体等.在每个新

居家庭中.或者办公室等地方都特别适宜陈列.每幅高温陶瓷艺术壁画.既是一幅不可多得的艺术珍品.又是有益家庭老小健康的绿色环保产品.

we passed the long-term research in the field of decorative ceramic glaze application of inkjet printing technology. to create a ceramic pigment inkjet ink. and invested heavily. developed a large ceramic industrial ink jet painting machine. using a computer print out the most significant 2 m x1 m high-temperature ceramic art of porcelain painting ink. after 800 degrees or 1020 degrees of heat grill. the dissolved inorganic crystal glaze ceramic pigment. form a beautiful rich texture of the large decorative painting. never fade, decorated in the construction material of the wall. ge in the living room. bathroom. bedroom where. highlight the noble quality, so that the city and home more beautiful. richer colors. life more

application of digital inkjet printing technology to produce high-temperature ceramic art murals. performance fine. can achieve photo-quality effects. regardless of the performance of chinese painting. paintings are very realistic. resolution of 2400dpi. and can be implemented ma of the design. this ceramic glaze decorate a revolutionary technology. promote the quality of our building materials products in more than advanced countries catch up with the level of ge.

we have produced a substantial high-temperature ceramic art murals. set in a modern digital and high-tech. is the energy-saving, environmentally friendly green product. whole lot of single 2 m x1 m porcelain painting pu only 5mm. the weight of 8 kg. more proud of the highlights. we have produced a substantial high-temperature ceramic arts wooden mural has the function of purifying indoor air pollution. in the light glaze in the art of fresco. adding nano-titanium dioxide photocatalyst factor. sintered in the glaze. never fail. in the glaze of the photocatalyst factor in the strong oxidation produced under illumination. clean indoor air and can break down the remnants of a chuo interior decoration and other substances. smoke gases. in every new home the family.